

Referat af bestyrelsesmøde d. 21.05 2023.

Fremmødte: Formand Helle Vithardt, Næstformand Maiken Gylche, Kasser Henning Jørgensen, Bestyrelsesmedlem Dorte Dam Jensen, Bestyrelsesmedlem Anita Enkebøl, Bestyrelsesmedlem Carsten Linderholm, 1. suppleant Johny Hansen, 2. suppleant Mathilde Birk Hansen.

Fraværende: Bestyrelsesmedlem Thomas Grundah,

Ordstyrer: Dorte Dam Jensen.

Referent: Maiken Gylche.

Velkomst ved Formanden Helle Vithardt

Gennemgang af ordinær dagsorden

1. Valg af ordstyrer og referent.
2. Godkendelse af referat fra sidst.
3. Sager fra mailen, foreningsmobil, FB
4. Grønne områder
5. Nyt fra HB-mødet / Noget til HB-mødet
6. Økonomi.
7. Sociale arrangementer.
8. Generalforsamlingen/Budgetmøde.
9. Opfølgning på individuelle opgaver.
10. Bordet rundt.

Valg af ordstyrer og referent

Valgt

Godkendelse af referat fra sidst

Godkendt og opladet på hjemmesiden.

Sager fra mailen, foreningsmobil, Facebook

- Vi har fået en mail fra one.com vedr. vores betaling. Det viste sig at være fusk.
- Vi har fået en mail fra Radius om nogle parceller skal have skiftet el-skabe. Da de enkelte el-kunder for direkte besked, gør vi ikke noget herfra.
- Der ligger mails vedr. syn. Vi drøfter samtidig at vi udvider med syn til der også kan synes onsdag aften i sommerperioden.
- Vi har fået en mail vedr. vores indvielse af Laden. Vi fik ros for vores arbejde og de ønsker tilladelse til at lave en billardklub torsdag aften.
- Vi har fået flere tilbud vedr. græsslåning. Vi drøfter hvilket vi skal gå videre med herunder materiel.

Grønne områder

- Vi har et lokalt firma til at slå hele området ned og vi overvejer om vi skal fortsætte sæsonen ud.

Nyt fra HB-mødet / Noget til HB-mødet

Intet at berette.

Økonomi

Vi arbejder fortsat på at få den nye kasser oprettet i økonomisystemet og banken.

Sociale arrangementer

- Sankt hans: Vi har ikke resurser til at afholde Sankt Hans, men vi fra bestyrelses side opfordre til at samles til en hyggelig aften ved en af foreningens bålpladser.
- Sommer/høstfest: 26. august 2023 – vi sender en reserver datoen ud på FB.

Generalforsamlingen/Budgetmøde.

Intet at berette

Opfølgning på individuelle opgaver

- Affaldsgården: Vi har accepteret et tilbud fra en entreprenør og forventer at de kan gå i gang med arbejdet sidst i juli. Der bliver i perioden oprettet en midlertidig plads på trekanten over for Foreningshuset. Vi kommer til at lave en god vejledning.

Bordet rundt

- Henning: ia
- Mathilde: ia
- Carsten: Er ved at lægge sidste hånd de sidste lamper i Laden. Carsten har en elektriker på strøm
- Johnny: Skiltefirmaet kommer selv og monterer de nye områdeskilte. Johnny kontakter Lones mand for hjælp til at få lagt de sidste sten, samt montering af kæder.
- Maiken: Udarbejdet arbejdsplaner til udlejning af laden, samt arbejds gange ifm. udlejning af laden.
- Anita: ia
- Dorte D.J: Der mangler grus til petanque-banen. Vi får bestilt til en opfyldning (Dorte). Udhængsskab ved petanque-banen an ikke åbnes. Henning sørger for at få skabet åbenet.
- Thomas: ia
- Helle: ia

Næste bestyrelsesmøde den 25. juni 2023.